



**Agenda (tbc)**

8:50-9:10	Registration
9:10-9:20	Opening Remarks
9:20-9:30	Keynotes Speech
9:30-10:50	Report Launch: Exploring Taiwan's Roles Amid The Crisis of Closing Civic Space in Southeast Asia
10:50-11:05	Break
11:05-12:20	Panel 1: Enhance the Accessibility to Taiwan's Civic Space: Foreigner's Rights to Association in Taiwan
12:20-13:20	Lunch Break
13:20-14:40	Panel 2: Threats to Freedom of Association in Southeast Asia: Cases in Malaysia, Cambodia, Singapore, Myanmar, and the Philippines
14:40-14:55	Break
14:55-16:00	Panel 3: Regional NGO Hub in Peril: Thailand in Democracy's Crossroad
16:00-16:15	Break
16:15-17:05	Roundtable: Initial Exploration of Taiwan's Roles in Confronting the Trend of Closing Civic Space in the Region
17:05-17:20	Closing Remarks



議程 (tbc)

8:50-9:10	報到
9:10-9:20	開場演講
9:20-9:30	主題致詞
9:30-10:50	研究發佈: 探索台灣在東南亞公民空間緊縮下的角色
10:50-11:05	中場休息
11:05-12:20	場次一: 提高台灣公民空間的可近性: 外籍人士在台結社權之現況與展望
12:20-13:20	午餐
13:20-14:40	場次二: 東南亞結社自由的現況與挑戰: 以馬來西亞、柬埔寨、新加坡、緬甸和菲律賓為例
14:40-14:55	中場休息
14:55-16:00	專題對話: 威脅下的區域 NGO 中心: 泰國公民空間的挑戰與重要性
16:00-16:15	中場休息
16:15-17:05	圓桌論壇: 初探台灣在區域公民空間緊縮下如何與東南亞公民社會合作
17:05-17:20	閉幕